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Máme hodně nevěřících 
kamarádů a je dobré se s nimi 
přátelit. Můžeme s nimi sdílet 
svou vírou a je to v pohodě, 
říkají Tanner Allred a Adam 
White z Utahu, kteří přišli do 
Jihlavy jako misionáři Církve 
Ježíše Krista Svatých posled-
ních dnů (nesprávně označova-
ní jako mormoni). 

Celý rozhovor oba mladíci 
vedli v češtině. Trvali na tom, 
že se chtějí zdokonalit v našem 
jazyce, a tak bude lepší mluvit 
česky.

Veronika Dawidowicz �

Jak jste se dostali k víře?
Tanner Allred: Rodiče a celá má 

rodina jsou věřící. Cestu k Bohu a 
víře si ale musíme najít v životě kaž-
dý sám.

Adam White: Jsem vděčný za to, že 
mě moje rodina učila o Ježíši Kristu, 
když jsem byl velmi mladý. Ježíš byl 
pro mě vždycky důležitý, a proto chci 
jeho evangelium sdílet s druhými.

V čem je to pro tebe konkrétně 
důležité?

Adam: Každý aspekt v našem živo-
tě může být díky víře v Ježíše lepší. 
Vztahy v rodině, práce, vzdělávání. 
Dává mi sílu a pomáhá mi stát se lep-
ším.

Každý v Jihlavě asi někam spěchá,

TANNEROVI (vpravo) je dvacet let a Adamovi pouhých devatenáct, oba jsou 
z Utahu a oba pochází z rodin, jejichž nedílnou součástí je právě víra v Ježíše. 
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Jste velmi mladí, a tak se nabízí 
otázka: Co přátelé? Stýkáte se pou-
ze s lidmi se stejnou vírou, nebo 
máte i přátele mezi ateisty?

Tanner: Někteří naši přátelé tady v 
Česku nejsou věřící. My jsme z Uta-
hu a tam věří většinou všichni. I když 
jsou daleko, pořád jsme v kontaktu a 
zůstáváme přáteli.

Adam: Mám hodně nevěřících 
kamarádů. Jsou to úžasní lidé. Je dob-
ré se s nimi přátelit. Můžu s nimi sdílet 
svou víru a oni jsou s tím v pohodě.

Chodíte někam za zábavou?
Tanner: Ano. Byli jsme například 

ve Znojmě na výletě. Nebo sportu-
jeme, hrajeme basketbal. Můžeme 
se bavit jako normální lidé. Navíc je 
to další příležitost, jak poznávat lidi 
v Česku.

V čem spočívá vaše mise v Jihla-
vě? Proč jste tady?

Tanner: To je dobrá otázka. Chce-
me pomáhat lidem. V našem životě 
nám učení Ježíše Krista dává pokoj, 
směr a vedení. Naší misií je pozvat 
lidi, aby sami zjistili, jestli by jim 
k tomu víra nepomohla.

Jak na vás lidé reagují, když je 
oslovíte na ulici?

Adam: Máme velmi úžasné kon-
verzace. 

 (Pokračování na str. 13)
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